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Referat fra bestyrelsesmøder onsdag den 8. maj 2019 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 
Dagsorden og referat  

Deltagere: Henrik (211), Peter (195), Camilla (120), Siff (113), Mikkel (126), Erling (85) og Bente 

(74). Afbud fra Aiko (104), Hans Henrik (89), Trine (145) og Ejd.kt. Mødet blev holdt i 

Sortemosevej 126. 

Mødet startede med en gennemgang af muligheden for at få installeret fibernet fra Fibia til internet 

og fjernsyn i alle boliger. Det installeres af Waoo uden omkostninger for os - bortset fra udgifter til 

gravearbejde!!! - og til månedlig pris på f.eks. 139 kr. for 100/100 Mbit/s bredbånd. Bestyrelsen 

overvejer! 

1. Valg af referent – Erling (85) valgt. 

2. Godkendelse af sidste referat fra 2. april 2019 - godkendt. 

3. Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: Ansøgninger om 

overdækning ved døren til vindfanget skal godkendes efter et godkendt standardprojekt. 

Der kommer nyhedsbrev om parkering af trailere i juni. Kontrol med legepladser 

indskærpes. Forslag om alle af piletræer langs Sortemosevej sendes til Grønt Udvalg. 

4. To-Do liste: Gennemgået. 

5. Igangværende projekter: Belysning, legeplads, parkering: Der arbejdes igen på belysningen. 

Legepladsen er færdig og taget i brug af tilfredse børn. Mødet med kommunen om 

parkering og asfaltering er udsat til 16. maj. 

6. Markvandringen 25. april: Driftschef Jens Løth og driftsleder Allan Andersen deltog 

sammen med flere bestyrelsesmedlemmer. Den mangelfulde retablering efter 

udgravningerne til belysning blev påpeget, og en mulig model for overdækning af carporte 

med metalplader og afløb blev besigtiget i nr. 61. Den årlige smøring af vinduer og døre 

blev diskuteret. 

7.  Mose-, KAB- og organisationsmøder: -  

8. Fælles beboermøde til diskussion af forslag: Til afdelingsmødet/generalforsamlingen i 

september kommer der muligvis forslag fra bestyrelserne om hjertestarter, asfaltering af 

grusklyngerne og overdækning af carporte. Diskussionen fortsættes på bestyrelsesmødet i 

juni.  

9. Eventuelt: Beboerne opfordres til af bruge kommunens afhentningsordning af haveaffald. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes torsdag den 12. juni. 


